

中心：_____

姓名：_____

1110124 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 題目

2022 年澎湖國際花火節，也是最長壽的觀光盛事，將於 4/25 至 6/30 期間舉辦 24 場煙火秀，且因恰逢 20 週年，部分場次將再次與 Line Friends 合作。煙火秀將於每週一及週四在澎湖本島的觀音亭園區舉行。另外，5/28、6/11 及 6/25 三個週六的晚上，將分別在七美、望安及吉貝島上舉辦。

澎湖 Penghu

觀音亭園區 Guanyinting Recreatuib Area

七美 Qimei

望安 Wang-an

吉貝 Jibei

1110124 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 參考答案

The 2022 Penghu International Fireworks Festival, the longest-running tourism event, will be held during April 25 to June 30 and feature 24 fireworks shows in which some shows will cooperate with Line Friends again for it's also the 20th anniversary of it. A fireworks show will take place every Monday and Thursday at the Guanyinting Recreation Area on Penghu's main island. In addition, three Saturday night shows on May 28, June 11, and June 25 will be staged at Qimei, Wang-an, and Jibei Island, respectively.